

《单词百科:missionizing是什么意思?missionizing怎么发音?missionizing的解释和用法》

英语单词missionizing是什么意思?missionizing怎么读?missionizing怎么发音?简答网为您整理了missionizing的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



missionizing怎么读

missionizing的读音:[' mi ʃ ə naɪz ɪ ŋ]

missionizing的意思

1、v.传教(missionize的现在分词);

missionizing的双语例句

1、That's why Jews don't go around missionizing and trying to convert everybody in Asia to Judaism, or everybody in Africa to Judaism.

这就是为什么犹太人没有到处去传教，没有试图让亚洲人都改信犹太教，或者让非洲人都改信犹太教。

2、Influenced by such factors as political background and cultural premise, Jesuits adopted the "Missionizing Through Science" strategy in China during the transitional period between Ming and Qing Dynasties.

明末清初，受政治背景、文化前提等因素的制约，耶稣会士采取了科学传教的在华传教策略。

3、I mean he didn't found the church there but if he believes that he's already done all this missionizing in Asia Minor and Greece.

他没有在那里建立教会，但若他相信，已经在小细亚细和希腊传道。

4、From the "Missionizing Through Science" point of view, the scientific content in the press is implicit religious purposes, science is form, the nature is missionary.

从科学辅教的角度来看，科学内容的传播是隐含着宗教目的的，科学为形式，传教是本质。

5、Personal religious life will be protected, but you are discouraged in missionizing, distributing religious materials, explaining the Bible in a systematic way or taking any students to churches.

学院保护外教正常的个人宗教生活，但禁止外教传教、发宗教用品和系统讲圣经或带学生上教堂。

以上是简答网为您整理的missionizing怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更多关于missionizing的用法、missionizing的释义、missionizing的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/missionizing>